
Протокол
пленарного засідання двадцять cьомої сесії
Одеської обласної ради сьомого скликання

07 жовтня 2019 року                                                                                                       м. Одеса

Присутні депутати:
Всього депутатів в обласній раді            -  84,
зареєструвалися на початок сесії            -  57 
Відкриває пленарне засідання голова обласної ради Паращенко С.В. 

На початок сесії зареєструвалися 57 депутатів. Кворум, необхідний для роботи сесії, є.
Голова  обласної  ради  запропонував  присутнім   вшанувати  хвилиною  мовчання  пам’ять 

загиблих під час смертельної ДТП, яка сталася 21 вересня в Овідіопольському районі між селами 
Нова Долина та Прилиманське.

Виступ: Паращенко С.В. стосовно причин проведення позачергової сесії обласної ради.
Присутні запрошені:
Народні депутати України
Виконуючий обов’язки голови обласної державної адміністрації Шаталова С.М.
Заступники голови обласної ради
Прокурор області
Начальник Головного управління Національної поліції в Одеській області
Представники засобів масової інформації

Голова  обласної  ради  повідомив,  що  до  складу  депутатської  фракції  ПАРТІЇ  «БЛОК 
ПЕТРА  ПОРОШЕНКА  «СОЛІДАРНІСТЬ»  в  Одеській  обласній  раді  увійшли  депутати 
Борейко О.М., Єрьоменко І.В. та Пєтков О.Ф. 

Голова обласної ради надав слово для виступу голові Одеської обласної виборчої комісії 
Закордонській Н.Б.

Виступ:  Закордонська  Н.Б.  проінформувала  присутніх, що  у зв’язку  з  достроковим 
припиненням повноважень депутата обласної ради В.Бубнова  до  складу депутатського корпусу 
обласної ради VII скликання увійшла Олена Луговська.

Голова обласної ради вручив колезі посвідчення та депутатський значок.
Паращенко С.В. зазначив, що відповідно до пункту 3.12.2. Регламенту обласної ради час для 

доповіді, співдоповіді, виступу визначається обласною радою та  запропонував такий регламент 
роботи пленарного засідання двадцять третьої сесії: доповідь - до 30 хвилин, співдоповідь - до 20 
хвилин, заключне слово - до 10 хвилин, виступи під час дебатів - 10 хвилин, інші виступи - до 5  
хвилин. 

Депутати підтримали пропозицію голови обласної ради. 
Відповідно  до  пункту  3.9.2.  Регламенту  обласної  ради  на  початку  кожного  пленарного 

засідання обласної ради утворюється лічильна комісія у кількості 6 осіб відкритим голосуванням з 
числа  депутатів  (по  одному  депутату  від  кожної  депутатської  фракції).  До  складу  лічильної 
комісії керівниками депутатських фракцій запропоновані такі депутати: 

1.  Від  депутатської  фракції  ПАРТІЇ  «Блок  Петра  Порошенка  «Солідарність»  – 
Волканов В.Д.;

2. Від депутатської фракції «Довіряй ділам» –  Повзун В.М.;
3. Від депутатської фракції «Батьківщина» – Корженко О.В.;
4. Від депутатської фракції «Наш КРАЙ» – Самунжи П.Г.;
5.  Від  депутатської  фракції  Одеської  обласної  організації  Партії  «Відродження»  – 

Алексейчук Л.О.;
6. Від депутатської фракції «Опозиційний блок» – Сеник Р.В.
Проводиться голосування за затвердження складу лічильної комісії.
Підсумки голосування: 
За - 55
Проти - 0
Утримався - 0



Не голосували - 2
Приймається.
Головуючий запропонував депутатам  визначитись з порядком денним пленарного засідання 

двадцять сьомої позачергової сесії обласної ради VII скликання.
Виступ:  Фінік  В.В.,  депутат  обласної  ради,  запропонував  внести  до  порядку  денного 

пленарного  засідання  двадцять  сьомої  позачергової  сесії  обласної  ради  VII  скликання  проект 
рішення  «Про  звернення  депутатів  Одеської  обласної  ради  до  Президента  України  щодо 
накладення  вето  на  закони  України  №  1053-1  «Про  внесення  змін  до  Закону  України  «Про 
застосування реєстраторів розрахункових операцій у сфері торгівлі, громадського харчування та 
послуг»  та  №  1073  «Про  внесення  змін  до  Податкового  кодексу  України  щодо  детінізації 
розрахунків в сфері торгівлі та послуг».

Виступ: Адзеленко О.В., депутат обласної ради, запропонував внести до порядку денного 
пленарного засідання двадцять сьомої позачергової  сесії  обласної  ради VII скликання питання 
стосовно заборони руху великовантажного транспорту в вихідні та святкові дні.

Голова  обласної  ради  запропонував  пропозицію  депутата  обласної  ради  Адзеленка  О.В. 
винести на розгляд  двадцять восьмої сесії обласної ради VII скликання. Депутати погодились з 
пропозицією голови. 

Депутатам запропоновано  ознайомитися  з  рекомендованим порядком денним пленарного 
засідання двадцять сьомої позачергової сесії обласної ради VII скликання, що містить 3 питання. 
Порядок денний додається.

Проводиться голосування за прийняття порядку денного за основу.
Підсумки голосування: 
За - 58
Проти - 0
Утримався - 0
Не голосували - 0
Приймається.
Депутатам,  які  бажають  внести  пропозиції  до  проекту  порядку  денного,  запропоновано 

записатись. Включено систему для запису.
Виступ: депутат обласної ради Фінік В.В. 
Проводиться голосування за включення до проекту порядку денного пленарного засідання 

проекту рішення  депутата обласної ради Фініка В.В.
Підсумки голосування: 
За - 58
Проти - 0
Утримався - 0
Не голосували - 2
Пропозиція  приймається.

Проводиться голосування за прийняття порядку денного в цілому.
Підсумки голосування: 
За - 58
Проти - 0
Утримався - 0
Не голосували - 1
Приймається.

Починається розгляд питань порядку денного пленарного засідання двадцять сьомої 
позачергової сесії обласної ради.

СЛУХАЛИ:  Паращенка С.В., голову обласної ради -  блок питань № 1 «Про депутатські 
звернення».



1.1.  Про звернення  депутатів  Одеської  обласної  ради  до  Президента  України,  Верховної 
Ради України та Кабінету Міністрів України щодо недопущення скасування заборони відчуження 
земель сільськогосподарського призначення.

Доповідач –  Саутьонков В.М., депутат обласної ради.
Співдоповідач – Артеменко А.І., депутат обласної ради.
Виступи: Саутьонков В.М., керівник депутатської фракції «Опозиційний блок» в Одеській 

обласній раді; Артеменко А.І., депутат обласної ради; Скорик М.Л., народний депутат України; 
Марчук Д.В., заступник голови ГС «Всеукраїнська Аграрна Рада».

Народний  депутат  України  Гончаренко  О.О.  підтримав  проект  рішення  та  запропонував 
його доповнити,  а  саме:  «включити до державного бюджету на  2020 рік  програми підтримки 
села».

Проводиться голосування за прийняття проекту рішення за основу.
Підсумки голосування: 
За - 58
Проти - 0
Утримався - 0
Не голосували - 2
Прийнято.
Пропозиції та доповнення.
Виступ - Коваліш І.В., депутат обласної ради, запропонувала доповнити пункт 2 вказаного 

проекту рішення наступним: «Верховній Раді України, народним депутатам України, обраними за 
мажоритарними округами Одеської області».

Виступи: депутати обласної ради Артеменко А.І., Лазаренко М.Д., Чиклікчи Г.Г.
Проводиться голосування за пропозицію Коваліш І.В.
Підсумки голосування: 
За - 55
Проти - 0
Утримався - 0
Не голосували - 5
Прийнято.
Депутат обласної ради Артеменко А.І. підтримав пропозицію народного депутата України 

Гончаренка О.О. та запропонував доповнити проект рішення наступним текстом:  «включити до 
державного бюджету на 2020 рік програми підтримки села».

Проводиться голосування за пропозицію депутата обласної ради Артеменка А.І.
Підсумки голосування: 
За - 59
Проти - 0
Утримався - 0
Не голосували - 1
Прийнято.
Проводиться  голосування  за  прийняття  проекту  рішення  в  цілому  з  урахуванням  всіх 

доповнень .
Підсумки голосування: 
За - 55
Проти - 0
Утримався - 0
Не голосували - 5
Рішення прийняте.
Рішення 1085-VII додається.

СЛУХАЛИ: Паращенка С.В., голову обласної ради – 1.2. Про звернення депутатів Одеської 
обласної ради до Прем’єр-міністра України щодо подальшого фінансування будівництва об’єкта 
«Мостовий перехід через Сухий лиман з підходами в с. Малодолинське на автомобільній дорозі 
Одеса – Чорноморськ»



Доповідач –Копотієнко Є.М., депутат обласної ради.
Депутат  обласної  ради  Коваліш І.В.  запропонувала  звернутися  ще  й  до  Верховної  Ради 

України та Президента України. Депутати погодились з пропозицією Коваліш І.В.
Виступи – депутати обласної ради Петровський С.О., Кобильніков О.Б.
Проводиться голосування за пропозицію Коваліш І.В.
Підсумки голосування: 
За - 57
Проти - 0
Утримався - 0
Не голосували - 3
Прийнято
Проводиться голосування за прийняття проекту рішення в цілому з урахуванням пропозиції 

депутата обласної ради Коваліш І.В.
Підсумки голосування: 
За - 57
Проти - 0
Утримався - 0
Не голосували - 3
Рішення прийняте.
Рішення 1086-VII додається.
СЛУХАЛИ: Паращенка С.В., голову обласної ради – 1.3. Про звернення депутатів Одеської 

обласної ради до Президента України щодо накладення вето на закони України № 1053-1 «Про 
внесення змін до Закону України «Про застосування реєстраторів розрахункових операцій у сфері 
торгівлі,  громадського харчування та  послуг» та  № 1073 «Про внесення змін до Податкового 
кодексу України щодо детінізації розрахунків в сфері торгівлі та послуг».

Доповідач - Фінік В.В., депутат обласної ради.
Проводиться голосування за прийняття проекту рішення за основу.
Підсумки голосування: 
За - 57
Проти - 0
Утримався - 0
Не голосували - 3
Рішення прийняте.
Виступи: народний депутат України Гончаренко О.О., Фінік В.В., депутат обласної ради. 

Фінік В.В. зазначив, що допущена технічна помилка у тексті цього звернення. 
Проводиться голосування за технічну поправку Фініка В.В.
Підсумки голосування: 
За - 55
Проти - 0
Утримався - 0
Не голосували - 5
Прийняте.
Більше змін та доповнень не надходило. 
Проводиться голосування за прийняття проекту рішення в цілому з урахуванням змін.
Підсумки голосування: 
За - 58
Проти - 0
Утримався - 0
Не голосували - 2
Рішення прийняте
Рішення 1087-VII додається.
СЛУХАЛИ: Паращенка С.В.,  голову обласної  ради – 2.  Про депутатські  запити.  Голова 

зазначив, що по цьому блоку питань проекти рішень відсутні. 
СЛУХАЛИ: Паращенка С.В., голову обласної ради – 3. Різне.



Згідно з пунктом 3.12.24. Регламенту обласної ради VII скликання розгляд питання порядку 
денного  сесії  «Різне»  передбачає  надання  депутатам  можливості  виступити  із  заявами  або 
повідомленнями протягом 30 хвилин. Обговорення заяв і повідомлень не проводиться, рішення 
щодо них не приймаються.

Депутат  обласної  ради  Кащі  О.Р.  виступив  з  пропозицією  ініціювати  звіт  начальника 
Служби автомобільних доріг в Одеській області Вариводи О.М. щодо стану  автомобільних доріг 
в Одеській області. 

По цьому питанню виступив  депутат обласної ради Басюк Ю.О.
Виступ -  депутат обласної  ради Фінік  В.В.  звернув увагу депутатів  на питання стосовно 

закриття Одеського академічного українського музично-драматичного театру імені В. Василька.
Відбулась  дискусія  по  даному  питанню  за  участю  в.о.  голови  обласної  державної 

адміністрації  Шаталової  С.М.,  голови  обласної  ради  Паращенка  С.В.,  депутата  обласної  ради 
Луговської О.П.

Голова  обласної  ради  Паращенко  С.В.  надав  доручення  першому  заступнику  голови 
обласної ради Шкарівському В.М. провести робочу нараду з цього питання.

Виступ  -  депутат  обласної  ради  Бакланов  В.В.  звернув  увагу  депутатів  щодо  критичної 
ситуації, яка склалась на  дорозі Р-33 (мешканці заблокували проїзд великовантажним авто).

В.о.  голови обласної  державної  адміністрації  Шаталова С.М.  надала  роз’яснення  з  цього 
приводу.

Голова обласної ради Паращенко С.В. надав доручення заступникам обласної ради провести 
виїзну нараду з цього приводу.

Виступ - перший заступник голови обласної ради Шкарівський В.М. 
Порядок  денний  пленарного  засідання  двадцять  сьомої  позачергової  сесії  обласної  ради 

VII скликання вичерпано. 
Пленарне  засідання  двадцять  сьомої  позачергової  сесії  Одеської  обласної  ради  сьомого 

скликання оголошено закритим.

Голова обласної ради                                                                                                        С.В. Паращенко


